

# 果王丰收奖励

## Golden Harvest Reward

[fb.com/SoulPeacefulNirvana](https://www.facebook.com/SoulPeacefulNirvana)   MeowSifu +6012-212 3273



# 果王丰收 奖励

**FREE** 免费赠送  
gift

**0** 零风险  
Risk

30年内奖励高达 **4x\*** 倍  
Up to **4x\*** reward for 30 years

A treasure that grows on trees, the durian is known as the king of fruits in Malaysia. Among them, the Musang King is the king of kings. In conjunction with our 30th anniversary, Nirvana Asia Group presents the "Golden Harvest Reward" to reward our loyal customers. The reward period is 30 years and is a free gift hence is 100% risk free, with a maximum reward of up to four times the original product purchase price.

树上的黄金——榴莲，是马来西亚的果王，而王中之王，则是大名鼎鼎的猫山王。富贵集团迈入30周年，为顾客精心打造一项【果王丰收奖励】。这是富贵回馈客户零风险的免费赠品，最高奖励为购买产品的4倍。

## Golden Harvest Reward

**Bonus Payout Structure** 奖励分配预计图



\*Estimated bonus payout is based on 10 units. \*预计奖励是根据10个单位计算。

\*Projections are based on Durian Garden's estimates and do not represent an actual bonus payout. All returns are not guaranteed.

\*此图表是根据榴莲苑的预估，并不代表实际的奖励。所有奖励恕无保证。

The reward will last for 30 years and the estimated bonus is up to 400%\* of the original product purchase price. If the customer purchases specific Nirvana products for RM50,000, the customer may receive up to 100% of the original product purchase price in the 15th year.

此项奖励将长达30年，最高奖励预计为购买产品的4倍\*。例如：顾客购买了5万令吉的富贵产品，预计到了第15年可获得高达100%奖励。



# Musang King Price Growth Estimate 猫山王价格增长预计



\*Source/ 资料来源: From Durian Garden Sdn. Bhd.



The future of Malaysian Musang King plantations looks positive with its price continuing its upward trend. In 2015, the price of Musang King is RM25 per kilogram, and the price in 2019 is RM35 per kilogram. It is projected that it will reach up to RM40 per kilogram in 2024 and by 2053 (30 years later), the price is expected to soar up to RM94 - RM373 per kilogram depending on the compound annual growth rate (CAGR).

马来西亚猫山王“钱景”看俏，其身价持续走高。2015年猫山王价格每公斤为25令吉，2019年价格每公斤35令吉，根据以上复合增长率，预计2024年将以每公斤40令吉起跳，预计2053年（30年后），其价格将飙升至每公斤94令吉至373令吉之间。

## Golden Harvest Reward Eligibility

果王丰收奖励资格

Customer needs to fulfill 2 criteria  
顾客须符合两项条件

Full Payment  
全额缴清



Prompt Payment  
按时缴付全额



Eligibility for the Golden Harvest Reward is simple. For the selected products the customer only needs to fulfill 2 criteria; first is to make full payment, and secondly to ensure prompt payment.

顾客只需按时缴付每月款额，并且全额缴清，即可有资格获得此奖励。

[fb.com/SoulPeacefulNirvana](https://www.facebook.com/SoulPeacefulNirvana)



MeowSifu +6012-212 3273

## Enjoy Double Rewards

顾客享有双奖励

Nirvana Exclusive  
Products  
富贵山庄  
高素质产品

Potential Bonus of  
up to **400%\*** the value  
of product purchase  
所购买产品的潜在价值  
高达**400%\***奖励



Customers can enjoy high-quality products from Nirvana and enjoy rewards of up to 400%\* which will be managed by RHB Trustees.

顾客能够享有富贵山庄高素质产品外，还可以享有高达400%\*由兴业信托公司管理的奖励。



## Golden Harvest Reward Payout Flow 果王丰收奖励流程



Upon full and prompt payment for purchases of selected products, customers will be eligible for the Golden Harvest Reward which will be managed by the RHB Trustees. The trustee will be responsible for receiving the reward from Durian Garden. The reward will be distributed to the respective customer every year for 30 years.

当顾客按时缴付每月款额，并且全额缴清购买产品的款额，即可有资格获得此奖励。此项是由兴业信托公司管理，并由信托公司负责向榴莲苑获取奖励。每年把奖励回馈给顾客，持续30年。

## Ownership Rewards Structure 奖励结构



**FREE** gift  
by Nirvana  
富贵赠品



**NO** additional annual  
management & maintenance fee  
无需额外管理及维修年费



**0%**  
**Risk**  
零风险



Eligibility :  
Buy selected products  
- Full & prompt payment

资格：购买指定产品及按时缴清全额

High **BONUS**  
payout  
高奖励





## Q&A 问与答

**1. What sort of time period can be expected when it comes to enjoying rewards from a durian plantation?**

A durian tree's lifespan can last up to 100 years or more, with two harvest periods every year. The bonus can be up to 400%\* and will be paid over a period of 30 years which is a great long term reward.

**2. What is the price trend for the Musang King durian?**

The Musang King durian was priced at RM25 per kilogram in 2015. The price in 2019 increased significantly to RM35 per kilogram. Based on these figures, the compound annual growth rate (CAGR) is an average of 8.8% every year. Thus, Musang King with a strong market demand will see its prices potentially rising further in the coming years.

**3. Who is the appointed trustee for this reward? Can I check my details with them?**

RHB Trustees Berhad is the trustee for the custodian trust. Eligible customers may check their details with RHB Trustees Berhad after their entitlement is confirmed, i.e. after a certificate of recognition is issued.

**4. Will there be any additional charges in this reward?**

The reward provides Golden Harvest Reward units absolutely FREE with no further or hidden charges when you make a purchase (for selected products) from Nirvana.

**5. Will I be eligible for this reward if I do not make prompt payment for the product I have purchased?**

To be eligible for this reward, you will have to make prompt payment for the product you have purchased. You will be eligible for this reward upon full and prompt payment.

**1. 什么时候可以坐享其成?**

每棵榴莲树的寿命长达100年或更长，每年有两个收成期。此最高奖励预计高达400%\*，奖励期长达30年，是一个可观的长线奖励。

**2. 猫山王的价格走势如何?**

2015年，猫山王价格为每公斤25令吉。2019年，其价格上涨至每公斤35令吉。根据这些数据，每年的复合增长率（CAGR）为8.8%。因此，未来几年猫山王的价格将随著市场需求而飙升。

**3. 谁是此果王丰收奖励的信托管理人？我是否能向他们查询有关信息？**

兴业信托公司为此奖励的指定信托管理。符合资格的客户在取得证书认证所得的奖励单位后，即可向兴业信托公司查询有关资料。

**4. 此奖励是否需要额外收费？**

当您购买富贵指定产品时，将可免费获得此奖励，且没有任何隐藏费用。

**5. 如果我没按时每月缴付所购买的富贵产品款额，那我有资格获得此奖励吗？**

您必需按时缴付每月款额，并且全额缴清，方可有资格获得此奖励。